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ZÁPISNICA č. 2/2019 
 zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, konaného dňa 24.4.2019 
o 17:30 h. na Obecnom úrade v Soblahove. 
PRÍTOMNÍ:  
Marian Hudec - starosta obce  
Bc. Lukáš Beták - poslanec OcZ  
Monika Červeňanová - poslankyňa OcZ 
Ing. Juraj Ďuďák, PhD. - poslanec OcZ  
Marián Jantošovič - poslanec OcZ  
Ing. Martin Judiny - poslanec OcZ  
Ing. Juraj Maláň - poslanec OcZ  
Daniel Mrázik -  poslanec OcZ    
Patrik Pleva - poslanec OcZ  
Bc. Ľubomír Šedivý - poslanec OcZ   
 
Jozef Halgoš - kontrolór obce  
 
OSTATNÍ PRÍTOMNÍ: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
              Zasadnutie OcZ otvoril starosta obce Marian Hudec. Privítal poslancov a podľa 
podpísanej prezenčnej listiny konštatoval v úvode zasadnutia prítomnosť poslancov 
nasledovne: Z celkového počtu 9 bolo prítomných 9 poslancov, na základe čoho vyhlásil, že 
OcZ je spôsobilé rokovať a je uznášania schopné. Predložil obecnému zastupiteľstvu na 
schválenie návrh programu rokovania, ktorým sa malo riadiť zasadnutie OcZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesenia 
3. Čerpanie rozpočtu obce Soblahov za I. štvrťrok 2019 
4. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Soblahov č. 4/2015 
5. Všeobecne záväzné nariadenie obce Soblahov o prevádzkovaní hazardných hier na území    
    obce Soblahov  
6. Žiadosti od občanov a organizácií  
7. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Záver 
 Hlasovanie poslancov o programe:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
 Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov Moniku Červeňanovú a Daniela 
Mrázika.  
  Hlasovanie poslancov o overovateľoch zápisnice:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
Písaním zápisnice poveril starosta obce pracovníčku OcÚ Zuzanu Hrnčárovú. 
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2. Kontrola uznesenia 
 Kontrolu uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, konaného 
dňa 27.2.2019 vykonal Jozef Hagoš, kontrolór obce. K  jednotlivým uzneseniam neboli zo 
strany poslancov vznesené žiadne pripomienky. 
 
3. Čerpanie rozpočtu obce Soblahov za I. štvrťrok 2019 
 Čerpanie rozpočtu v príjmovej i výdavkovej časti predniesol Marian Hudec, starosta 
obce, uviedol že za uvedené obdobie sú príjmy vyššie ako bolo predpokladané, v ostatných 
položkách je rezerva.  
K čerpaniu rozpočtu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky. Čerpanie za I. 
štvrťrok 2019 tvorí súčasť materiálov OcZ. 
 Uznesenie č. 12/2-2019 - OcZ Soblahov berie na vedomie čerpanie rozpočtu obce 
Soblahov za I. štvrťrok 2019. 
 Hlasovanie poslancov o čerpaní rozpočtu:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
4. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Soblahov č. 4/2015 
 Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 bol zverejnený spôsobom v obci obvyklým 
vyvesením na úradnej tabuli a web stránke obce Soblahov. K návrhu neboli uplatnené 
pripomienky.  
 Uznesenie č. 13/2-2019 - OcZ Soblahov schvaľuje Dodatok č.1 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu obce Soblahov č.4/2015 o, mieste a čase  zápisu dieťaťa na plnenie 
povinnej školskej dochádzky v ZŠ,  určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v MŠ,  určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD a výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v zariadení školského stravovania. 
 Hlasovanie poslancov o Dodatku č.1 k VZN č. 4/2015:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  

 
5. Všeobecne záväzné nariadenie obce Soblahov o prevádzkovaní hazardných hier na 
území obce Soblahov  
 Návrh VZN č.1/2019 o prevádzkovaní hazardných hier na území obce bol 
zverejnený spôsobom v obci obvyklým vyvesením na úradnej tabuli a web stránke obce 
Soblahov. Obci boli doručené 2 požiadavky na udelenie súhlasu na prevádzkovanie 
kurzových stávok ( od spoločnosti Orion Tip a Sl. pošty). Obec pripravila návrh príslušného 
VZN v zmysle novely zák. č. 30/2019 Z.z. o hazardných hrách v z.n.p. Vyvesenie, prijatie 
VZN v zmysle §79 ods. 8 zákona č. 30/2019 Z. z. o hazardných hrách a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, obec oznámi Úradu pre reguláciu hazardných hier do 5 dní odo dňa jeho 
prijatia s uvedením dátumu jeho účinnosti,  a v tej istej lehote bude informovať úrad o zmene 
alebo zrušení všeobecne záväzného nariadenia. K návrhu VZN neboli uplatnené pripomienky.  
 Uznesenie č. 14/2-2019 - OcZ Soblahov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Soblahov č.1/2019 o prevádzkovaní hazardných hier na území obce Soblahov.  
 Hlasovanie poslancov o  VZN č.1/2019:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
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ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
6. Žiadosti od občanov a organizácií  
         Starosta obce predniesol ústnu žiadosť Kataríny Kašičkovej, Soblahov 28 a manželov 
Scheryovcov, Soblahov 27 o odkúpenie časti pozemku CKN parc.č. 5215/1, ktorý sa 
nachádza pod rodinnými domami, resp. záhradami menovaných. Starosta uviedol, že uvedená 
parcela spolu s pozemkom CKN parc. č. 5215/2( pod miestnou komunikáciou Železničná II.)  
sú evidované v katastrálnom území Trenčianska Turná. Navrhol, že obec odkúpi obidve 
parcely, následne obec umožní žiadateľom odkúpiť si časti pozemku pod rod. domami alebo 
záhradami a pozemok pod miestnou komunikáciou bude vo vlastníctve obce Soblahov. 
Obecné zastupiteľstvom v Trenčianskej Turnej sa uvedeným odpredajom bude zaoberať na 
svojom zasadnutí.  
Poslanci s uvedeným návrhom starostu súhlasia.  
 Uznesenie č. 15/2-2019 - OcZ Soblahov berie na vedomie informáciu starostu obce 
o zámere odkúpenia parcely registra C 5215/1 a 5215/2 od obce Trenčianska Turná za cenu 
podľa znaleckého posudku. 
 Hlasovanie poslancov o uvedenom uznesení:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
7. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 
Ing. Juraj Maláň predniesol požiadavku ohľadne komisií OcZ,  či by bola možnosť 
informovať o zasadnutiach  komisie, informovať čo bolo riešené na komisii, alebo 
odporúčania komisií.   

- Separovanie odpadov – pravidelne informovať v novinách, čo znamená separácia, 
upozorňovať, že budú vysoké ceny za vývoz, stláčať plechovky, plasty, kontrolovať 
vyvážajúcu spoločnosť, dennodenne čistí pri vysýpaní kontajnerov, všade ostáva sklo, papier, 
upozorniť ich aby si po sebe upratovali. 

Starosta uviedol, že nútime ľudí triediť a nemáme kde umiestniť ďalšie kontajnery. 
 

8. Rôzne 
 Starosta obce informoval o pokračovaní v realizovaní jednotlivých projektov a aktivít 
obce:  
Multifunk čné ihrisko – v najbližších dňoch budú práce ukončené a odstránené stavebné 
nedostatky, je potrebné nájsť systém ako bude ihrisko fungovať, zodpovedná osoba na výdaj  
príslušných vecí k jednotlivým športovým činnostiam, pozvať Úrad vlády na otvorenie 
ihriska, prenajímanie ihriska podnikatelským subjektom (za servis okolo toho ), ostatným 
zdarma. 
Marián Jantošovič navrhol - od asfaltu umiestniť kamienky, nie je spevnené – dať obrubník. 
Starosta uviedol, že sa tam urobí jednoduchý múrik a že popri tomto projekte bola urobená 
elektrika do zeme, doplnená elektrika na parkovisku – svieti sa ako v obci. 
Parkovisko pred školou - obrubníky odstránené, výmena vodovodného potrubia 
(popraskané, nevyhovujúce), zvážiť prehradenie v uličke za ihriskom, môže tiecť voda. 
Prečerpávacia stanica vody pri bytovom dome č. 740 – TVK práce ukončuje. 
Prístrešok na ihrisku  - umiestnenie drevených stĺpov. 
Škola – zhotovuje sa nové schodisko z bočnej strany jedálne. Práce vykonáva R.Sýkora.  
Strecha OŠK - zateplenie, zaizolovanie - práce ukončené, náklady cca 20 tis.€ 
Rekonštrukcia OcÚ, zateplenie  - verejné obstarávanie rozdelené na 2. časti – nákup 
materiálu a samotné práce, začiatkom mája začneme s realizáciou.  
Úprava okolia OcÚ - pripravuje sa štúdia. 
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Rekonštrukcia povrchu MK ku kostolu (od Sochy sv. J.Nepomuckého po Potraviny 
Ivanič), v máji realizácia, vodári, plynári vytýčia siete, pozdvíhajú uzávery, šachty. 
Vybavenie polytechnickej učebne ZŠ - vo verejnom obstarávaní sme oslovili 9 firiem, ani 
jedna nedala cenovú ponuku, cenovú ponuku predložila spoločnosť, ktorá získala informácie 
o VO z webu. 
Chodník ku škole - projektuje sa. 
Splašková kanalizácia - o poskytnutí dotácie zatiaľ ministerstvo nerozhodlo. 
Hasičská zbrojnica II. - pripravujeme verejné obstarávanie, do 15.5. by malo byť ukončené, 
rozdelené na 2. etapy: bez elektriky, s elektrikou - nebolo súčasťou predloženej žiadosti, 
urobíme samy. 
Zariadenie pre seniorov - predloženie návrhu projektovej štúdie pre územné konanie, 
konanie, posledná verzia 3 podlažia po 8 izieb, na 3. posch. 4 nadštandartné izby + balkónik, 
miestnosť pre rehabilitácie. zastavaná plocha 500 m2, úžitková 1 400 m2, výmera izby pre 2 
osoby = 19,5 m2, Prevádzka a ekonomika spolu s obcou Mníchova Lehota, prevádzka bude 
náročná aj v ďalšom období. Financovanie zo ŠFRB 0,5 % úrok na úver, splácanie 30 - 40 
rokov, 750 € sa dá dostať na úžitkovú plochu + neoprávnené náklady (miestnosť pre 
zomrelých, vybavenie miestností/postele…. Dotácia na prevádzku sa dostáva od 
1.1.nasledujúceho roku po doručení žiadosti do konca júna predchádzajúceho roka.   
V nadchádzajúcom šk. roku budeme mať 25 prvákov. 
V súvislosti s projektom ZpS bude pripravené rozpočtové opatrenie.  
 Starosta obce predniesol návrh na Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Soblahov - presun 
z osobných nákladov na prevádzku na opravy budov vo výške 7 000 €. Vyzdvihol dobrú 
spoluprácu s vedením školy, hľadajú aj finančné možnosti k ich využitiu na prevádzkové a iné 
náklady (2 tis. € oprava schodov + 5 tis. € dovybavenie učební ). V nadchádzajúcom šk. roku 
budeme mať 25 prvákov. 
 Uznesenie č. 16/2-2019 - OcZ schvaľuje úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Soblahov - presun 
z osobných nákladov na prevádzku na opravy budov vo výške 7 000 €. 
 Hlasovanie poslancov o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Soblahov:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
 Marián Jantošovič, predseda Komisie na ochranu verejného záujmu a vybavovanie 
sťažností informoval, že na svojom zasadnutí 24.4.2019 komisia konštatovala, že starosta 
obce predložil v zákonom stanovenej lehote Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností 
a majetkových pomerov starostu podľa ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 
545/2005 Z. z.. 
 Uznesenie č. 17/2-2019 - OcZ berie na vedomie informáciu predsedu Komisie na 
ochranu verejného záujmu o predložení Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností 
a majetkových pomerov starostu obce Soblahov k 31.3.2019 podľa príslušného zákona. 
 Hlasovanie poslancov o uvedenom uznesení:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 Monika Červeňanová, predsedníčka Komisie finančnej a majetku informovala 
prítomných o potvrdení Štatistického úradu SR o priemernej nominálnej mesačnej mzde 
zamestnanca v hospodárstve SR v roku 2018, ktorá dosiahla hodnotu 1 013 €. Uvedená 
mzda má vplyv na ekonomiku obce, plat starostu obce, kontrolóra obce. 
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 Uznesenie č. 18/2-2019 - OcZ Soblahov berie na vedomie informáciu predsedníčky 
Komisie finančnej a majetku o priemernej nominálnej mesačnej mzde zamestnanca 
v národnom hospodárstve SR v roku 2018 podľa zverejnenia ŠÚ SR vo výške 1 013 €. 
 Hlasovanie poslancov o uvedenom uznesení:   
ZA:  9 ( Bc. Lukáš Beták, Monika Červeňanová, Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič,      
        Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň,  Daniel Mrázik, Patrik Pleva, Bc. Ľubomír Šedivý)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
 Informácia predsedu stavebnej komisie: 
Ing. Juraj Maláň informoval poslancov OcZ, že na zasadnutí stavebnej komisie dňa 10.4.2019 
boli členovia komisie oboznámení s:  

- uskutočnenými a prebiehajúcimi projektmi  -  Multifunkčné ihrisko,  Spevnená 
prístupová plocha k multifunkčnému ihrisku, Zateplenie kabín OŠK, nový bleskozvod a 
predný portál.  
-  plánovanými projektmi: 
Chodník na vstupe do obce - čakáme na vyjadrenie Slovenského pozemkového fondu,  ako 
vlastníka parcely pod plánovaným chodníkom,  k územnému rozhodnutiu.  
- Chodník od hlavnej cesty ku škole - chodník bude vedený po pravej strane komunikácie, 
bude zakrytý dažďový rigol. V spodnej časti bude kopírovať cestný obrubník (cca 110 bm) a 
v hornej časti bude pri existujúcom plote (cca 45 bm) a od cesty bude oddelený zastrešeným 
kontajnerovým státím. V tomto čase sa vypracováva PD.  
- Cyklotrasa Soblahov - Trenčín je zahrnutá v Územnom pláne mesta Trenčín aj obce 
Soblahov. Mesto Trenčín schválilo dotáciu na územné rozhodnutie pre túto cyklotrasu.  

- prebiehajúcimi pozemkovými úpravami:  
- Pozemkové úpravy v časti pod Palmovskou  - vznesené námietky niektorých vlastníkov boli 
poslané z okresného úradu na vyšší orgán. Ten ich zamietol. Následne tieto námietky dotknutí 
vlastníci poslali na ministerstvo ŽP odkiaľ zatiaľ neprišlo žiadne vyjadrenie.  
- Pozemkové úpravy Za chodníkom (za školou) - prípravný výbor vymedzil obvod 
pozemkových úprav a odvtedy je proces nečinný.  
- Veľké pozemkové úpravy - naša obec je zaradená do celoslovenského projektu veľkých 
pozemkových úprav.  
- Zmeny a doplnky ÚPN Soblahov – obchvat od železnice na Bránu - dali požiadavku spojiť, 
rozvodné el. skrine - posunúť, vymeniť (pri škole, otoč). Starosta uvedené riešil s pánom 
Simkom, požiadavky prehodnotia. 
 
Ďalej Ing. Juraj Maláň podal informáciu zo zasadnutia Rady školy, navrhol urobiť v rámci 
Soblahovského leta letné kino. Starosta obce poznamenal, že ak sa nájde dostatok ľudí 
ochotných organizovať letné kino, obec bude nápomocná.  
 
Marián Jantošovič, predseda OŠK Soblahov uviedol, že od 1.9.2019 požaduje riaditeľka 
ZŠ s MŠ doteraz využívaný priestor ako posilňovňa uvolniť pre potreby školského klubu 
detí, členovia OŠK nesúhlasia s premiestnením posilňovne do kabín OŠK.  
Starosta obce uviedol, že s uvedeným sa budeme zaoberať na nasledujúcich zasadnutiach OcZ 
( nájsť priestory, rokovať s riaditeľkou ZŠ s MŠ ). 
 
Daniel Mrázik, predseda kultúrnej  komisie požiadal poslancov o pomoc pri akcii Stavanie 
mája. Starosta požiadal zároveň aj členov hasičov Lukáša Betáka a Martina Judinyho-istenie 
cez lano o jedličku.  
Ostatné blížíce sa podujatia:  1. jún Deň detí – taktiež požiadal o pomoc,  Soblahovské leto si 
zobrali pod patronát futbalisti, Dolinka Cup 5.7. 
Uskutočnená návšteva delegácie obce v zložení: Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik, starosta 
obce v Buchloviciach. Pozvali partnerskú obec na futbalový turnaj Memoriál Ing. Viktora 
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Kačenu, zhodli sa na vzájomnej výpomoci: DFS Melenčárik, FS Dolinečka – dlhodobo 
vystupuje v Buchloviciach, Melenčár, Harmoniková akadémia. Poslanci podali návrh pozvať 
aj futbalistov s Rudník. 
 
Starosta obce informoval o zápise detí do detského tábora Sobík v piatok 5.4. o 14:30 h.  
Všetkých 48 miest do tábora bolo piatok obsadených. 
 
Kronika rok 2017, 2018 - treba podopisovať, v priebehu mája bude poskytnutá poslancom a 
v ďalšom OcZ bude zápis do kroniky obce prejednávaný. 
 
Starosta obce sa na záver venoval problému s parkovaním vozidel na komunikáciách - 
spoločne s obcou Mn. Lehota, Tr. Turná bude naplánované stretnutie s políciou, OkÚ-
odb.opravných prostriedkov, ako budeme postupovať proti občanom, ktorí dlhodobo 
nedodržiavajú výzvy a upozornenia na parkovanie áut na komunikáciách. 
 
9. Diskusia 
 
 V diskusii vystúpili: 
Rudolf Fabo - pochválil debatu zastupiteľstva, riešite problémy, vytvárate dobrú diskusiu. 
Upozornil na poškodenú podlahu v domčeku na detskom ihrisku  na hornom konci obce pri 
bani. Vyjadril názor, že by bol potrebný náter brány do domu č. 270. Navrhol premiestniť 
informačnú tabuľu spred starého obecného úradu na otoč, na otoči nie je ohradený potok, je 
tam prudký svah, bolo by vhodné dané zabezpečiť ( stĺpiky a lano ). Ďalej uviedol, že 
profesor Jozef Halgoš má veľa zaujímavých exponátov – nájsť priestor, vystaviť ich pre 
verejnosť.  Prečerpávačka na hornom konci mohla byť o pár centimetrov  vyššie. 
Na uvedené reagoval starosta obce: Všetky uskutočňované práce v obci závisia od počtu ľudí, 
čo máme k dispozícii. Osadenie prečerpávačiek projektovala spoločnosť TVK a.s., je to ich 
majetkom. 
 
Poslanci vyjadrili otázku ako postupuje Miestna akčná skupina Inovec. V súvislosti s MAS 
Inovec starosta uviedol, že už sú schválené financie, bližšie bude informovať na ďalšom 
zasadnutí OcZ. 
 
Ing. Juraj Maláň – dať tabuľu na otoč. 
 
Ing. Mária Šedivá sa spýtala, či už zasadala komisia pre verejný poriadok a bezpečnosť. 
Reagoval predseda komisie Bc. Ľubomír Šedivý a uviedol, že spolu so starostom riešili 
dôležité podnety v súvislosti s dopravou a obytnými zónami, komisia nezasadala. 
 
 
10. Záver 
 Starosta poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu na zasadnutí. 
 
Marian Hudec,  v.r. dňa 7.5.2019  
Starosta obce Soblahov                       ................................................. 
 
OVEROVATELIA 
 
Monika Červeňanová, v.r. dňa 7.5.2019   ................................................. 
 
 
Daniel Mrázik, v.r. dňa 7.5.2019    ................................................. 
 
Zapísala: Zuzana Hrnčárová,  v.r. dňa 6.5.2019 


